
Laholms Bridgeklubb  Protokoll från styrelsemöte 

   2010-10-14 

   Närvarande:   

   Kent Nordenberg Greger Sundgren

   Annika Cederlid Maria Ohlsson 

   Gunilla Johansson Eva Lena Glimne 

1. Mötet öppnas 

Kent förklarade mötet öppnat. 

2. Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes och godkändes. 

3. Föregående mötes protokoll 

Föregående mötes protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

4. Val av justeringsman 

Maria Ohlsson valdes att justera dagens protokoll. 

5. Ekonomi 

Jämfört med motsvarande period föregående år har intäkterna minskat. Bestämdes att 

tävlingsledare ansvarar för att spelavgift tas upp och stämmer med antal spelare. 

6. Utbildningskommittén 

Eva Lena berättade att höstens kurser har startat och att det är två bord med nybörjare samt att 

det pågår utbildning i ytterligare tre grupper på olika nivåer. Tidigare i veckan spelades Reprisen 

(av Länsnygammalt), vilket samlade 13 deltagande par i Laholm. 

7. Tävlingskommittén 

Gunilla berättade att vi kommit igång med nya brickläggare. Det hade varit bra om fler utbildade 

sig till tävlingsledare, men framför allt ruteroperatörer. Lennart har samlat ihop sponsorpriser 

till ett värde av ca 3.000 kr. Vi ber Lennart att fortsätta i samma stil. 

8. Trivselkommittén 

Maria berättade att det nu är lugnt fram till julbordet. 

9. Utvärdering av så långt vi kommit i höst 

På det hela taget har det fungerat bra. Nya tävlingsledare och ruteroperatörer sköter sig bra. Vi 

har dock ett behov av fler och det blir en utbildningshelg 13-14 november dit vi försöker locka 

några. Vi behöver också ta fram en handlingsplan att ta till om det blir något fel i 

brickläggningen. 

10. Inköp 

Vi har ordnat med tillgång till ett rum på Lagagården där vi kan sköta brickläggningen. 

Beslutades att hyran för rummet, 300 kr/månad är OK. Kent kommer att köra ner till Mön för 

inköp av Möntavlor och sedan vidare till Tyskland för inköp till tre vinbarometrar och en 

chokladbarometer samt ett par flak öl till julfesten. Beslutades att Kent får en reseersättning på 

500 kr för detta. 

11. KM Lag 

Det är hittills sju lag anmälda. Vi försöker få med ytterligare ett lag för att få ett jämnt antal. 

12. Övriga frågor 

1. SISU 

Eva Lena har talat med SISU och de kan betala kursmaterial, hyra osv för lärgrupper och 

kommittéer. Annika och Eva Lena tar hand om SISU-kontakterna och undersöker vidare till 

nästa möte. 



2. Dokumentation 

Gamla dokument ska gås igenom för att eventuellt scannas in och läggas ut på hemsidan. 

Frågan tas upp igen på nästa möte. 

3. Uppstart blogg 

En fråga om intresse för att starta upp en bridgeblogg på LT har kommit in. Beslutades att 

inte göra något med detta. 

13. Nästa möte 

Hos Annika den 25 november kl. 17.30. 

14. Mötet avslutas 

 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

Gunilla Johansson   Maria Ohlsson 

 

 

Ordf. Kent Nordenberg 

 


